



Mohamad Fahd Rahmat
fahd@hmetro.com.my

Kuala Lumpur

Kisah pengorbanan membesarkan enam anak hingga masing-masing berjaya melanjutkan pelajaran ke menara gading, diangkat menjadi juara dalam pertandingan Anugerah Ibu Mithali 2019 anjuran Harian Metro.

Diadakan sempena program Raikan Kasih Ibu bersama Harian Metro 2019 karangan ringkas cetusan Hasfalina Che Man mengenai ibunya, Hamidah Seman, melayakkan wanita itu membawa pulang pakej umrah, sebetuk cincin, plak dan sejabak bunga.

Hasfalina yang kini menjadi pensyarah di Universiti Putra Malaysia (UPM) berkata, dia dan adik beradiknya kini menjadi profesional dalam bidang kejuruteraan kimia, mekanikal dan elektrik selain perakaunan dengan seorangnya sedang menyiapkan pengajian doktor falsafah (PhD) dalam bidang kejuruteraan aeronautik.

Tempat kedua dimenangi oleh Fatimah Masrun



AKTIVITI mengikat getah diantara ibu dan anak.



ANAK menyolekkan ibu antara aktiviti yang dianjurkan.



DARI kiri, Siti Rohani Hamid, Norfalza Hashim dan Suriani Sewal memenangi tiket penerbangan percuma.

JASA BESAR ENAM ANAK DIKENANG

■ Hamidah Seman diangkat Ibu Mithali 2019 dalam acara anjuran akhbar Harian Metro

melalui hasil karangan ditulis anaknya Mohd Fahmi Badrhan manakala tempat ketiga dimenangi oleh Noraini Abu Kassim hasil karangan oleh anaknya Siti Norbaizura Baharudin.

Tempat kedua membawa pulang sepersalinan kebaya, sebetuk cincin, plak dan sejabak bunga manakala tempat ketiga membawa pulang sebetuk cincin, plak dan sejabak bunga.

Dalam pada itu, seramai 250 individu termasuk 30 ibu tunggal Persatuan Wanita dan Ibu Tunggal Witus diraikan dalam program yang diadakan di Four Points by Sheraton, Puchong yang turut

menampilkan persembahan nyanyian daripada artis Siti Nordiana dan Syamel.

Majlis dirasmikan Presiden Penagawati Daruk Azlin Ahmad Shaharbi. Turut hadir, Pengurus Besar Pengiklanan Kumpulan New Straits Times Press (NSTP) Jeannie Leong Lee Fu, Pengarang Eksekutif (Pengeharaan) Harian Metro Ahmad Shukri Sulaiman serta Pengarang Eksekutif Berita dan Digital Harian Metro Noor Sham Salleh.

Dalam pada itu, Ahmad Shukri berkata, program sambutan hari ibu itu adalah kali kelima diadakan dengan kali terakhir diadakan pada 2012.

"Walaupun tanpa majlis besar dalam tempoh tujuh tahun ini namun Harian Metro sentiasa menyokong kempen dan sambutan Hari Ibu menerusi penulisan artikel, berita mahupun rencana. "Tahun ini tajaan daripada barisan penaja, syarikat korporat, pengiklan dan pengusaha produk serta perkhidmatan program ini kembali dengan tema Raikan Kasih Ibu," katanya.

Penaja bersama program kali ini adalah Hotel Four Points by Sheraton Puchong.

FOTO: HALIMATON SAADIAH



PENGARANG Eksekutif (Pengeharaan) Harian Metro, Ahmad Shukri Sulaiman (empat kiri) dan Presiden Penagawati, Daruk Azlin Ahmad Shaharbi (lima kiri) bersama penaja majlis.



NURUL tzzati Mohd Asri memenangi bawcar RM1000.



PERUNDING Motivasi Keluarga, Zaid Mohamad memberi ceramah.

diwakili Pengurus Besarinya, Kumar Renoo. Rakan penaja lain adalah Persada Global, AirAsia, Carlissa Collections, SPA Skin Skin Valet Ampang, Khalifah Jewels, Pandora, Wardah, Rumah Kebaya Bangsar, Schatz, AEON dan Mamee, D&D Beauty House, Nusantara Touch dan Shopee.



PEMENANG Anugerah Ibu Mithali Harian Metro, Hamidah Seman menerima hadiah yang dimenangi.

HASFALINA mencium pipi ibunya.

PROMOSI UNTUK KECERGASAN ANDA

Harga sah sehingga 5 Mei 2019

KOMBO **RM33.00**

GoodMorning Vitamins 30g x 12 sachet + Vitamin 25g x 8 sachet (salam pak) RM10.28 - RM28.28 setiap satu

BEI 2 **RM148.00**

MHA Minuman Enzigen Cola Plus 500ml x 16 botol + 4 liter (salam pak) RM105.47 setiap satu

RM59.00

Skinny Skinny Coffee 20g x 14 sachet RM48.00

BEI 2 **RM35.00**

Sunasweet Jus Puan Snee 200ml x 20 botol RM10.28 setiap satu

RM10.00 - RM26.00 setiap satu

Alcan Optiflex Pure Moist 70ml/300ml RM15.64 - RM22.51 setiap satu

RM63.00

Dermatix Advanced 15g RM42.00

RM25.00

Bausch + Lomb Clear Contact Lens Solution 360ml (salam 2 Pak) RM19.99

JIMAT 25% RM128.25 setiap satu

Ebene Kangkasan Pelindung Lutut Di-Ray RM171.00 setiap satu

Belikan lebih kepada 3 unit setiap barangan, setiap hari. Berhenti dan lihat apa-apa sahaja pada tarikh.

Beli Dalam Talian www.guardian.com.my

HIDUP SIHAT PASTI CANTIK

PUSAT MEMBELI DELAH TUTAMA, TINGKAT BAHAM, CENTER COURT 1-5 MEI 2019

PERANILAN ISTIMEWA:

- 1 MEI 2019: HADIAH BAWCAR TOP CERDAS
- 3 MEI 2019: HADIAH BAWCAR AIR CEBARAN TANPA PENGGAL
- 4 MEI 2019: HADIAH BAWCAR MENYAWI BERSEKUTUAN

JOM SERTAI & MERIAHKAN BERSAMA!

PERCUMA BANTAL URUT KERETA!

Sah sehingga 1 - 5 Mei 2019

Dengan pembelian RM200 dan ke atas untuk produk Peragaan Kesihatan, dapatkan percuma bantal urut kereta. Bantal urut kereta ini adalah bantal urut kereta yang paling mudah dibawa ke mana-mana sahaja. Bantal urut kereta ini adalah bantal urut kereta yang paling mudah dibawa ke mana-mana sahaja. Bantal urut kereta ini adalah bantal urut kereta yang paling mudah dibawa ke mana-mana sahaja.

Bagi ahli ONECARD dengan pembelian RM250 dan ke atas.